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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Neviem, či máme nejaký termín, voľby sa skončili, víťazi sú známi, aj porazení, kedy budú 
odstránené bilbordy v meste? Je tam nejaký termín, alebo ešte ich budeme mať polroka 
rozvešané po celom meste? Čo sa týka plagátov, to je jasné, chcem poďakovať mestskej 
polícií, že dôsledne označovala miesta, kde plagáty nemali byť nalepené a technickým 
službám, že to striktne odstránili.  
 
PhDr. Čižmár: 
Bilbordy, ako také, sú väčšinou majetkom príslušných spoločností, súkromných spoločnosti, 
kde si ten, ktorý zverejňuje, bilbord prenajíma túto plochu na určitý čas za istý obnos financií. 
Do tohto vzťahu my vstupovať nemôžeme, to znamená, nemôžeme prikázať stiahnutie tohto 
bilbordu, niektoré  už sú prelepené, niektoré ešte ostali v pôvodnom stave, ale plagáty a iné 
propagačné materiály, ktoré sa nachádzajú na plochách vyčlenených príslušnou samosprávou 
sa aj na území nášho mesta odpratávajú, tieto plochy sa čistia, resp. prispôsobujú sa na ďalší 
účel, to znamená na ten, ktorý v skutočnosti sa využíva počas celého roka, to znamená na 
propagáciu, akcií, aktivít. Čiže plagáty ako také, budú postupne odstraňované aj na základe 
toho, čo si ty už povedal, to znamená na základe toho, že už boli ukončené voľby, ale aj na 
základe toho, že tento priestor je potrebné očistiť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


